
 

Afdelingsbestyrelsen Tingbjerg SAB 
Midtfløjene 16 - 2700 Brønshøj * 3827 9000  E-mail:kah@kab-bolig.dk 

Kontortid: mandag - Torsdag kl. 10.00 - 12.00  
 

Til bestyrelsesmedlemmer  

Herved indkaldes til konstituerende bestyrelsesmøde 

Fraværende: Olav, Katharina og Lena  

  

 

 

 
 

Referat – konstituerende møde  

onsdag den 3. maj 2023 kl. 17.00 
 

 

1) Valg af dirigent 

2) Forelæggelse af forretningsorden 

3) Konstituering 

4) Nedsættelse af udvalg 

5) Formandens meddelelser 

6) Mødedatoer  

 

 

Ad.1 Valg af dirigent 

  

 Pernille 

 

Ad.2. Forelæggelse af forretningsorden  

  

 Forretningsordenen blev omdelt og bedes læst til næste møde.  

 

Ad.3 +4 Konstitueringslisten blev gennemgået og revideret. 

  

 Af hensyn til Martin var der en kort gennemgang af de forskellige udvalg.  

 TSA er for nærværende nedlagt.  

 Kort diskussion om fester. Arrangement og aktivitetsudvalget kan diskutere videre 

 om hvilke fester der skal være fremadrettet.  

 

Ad.5 Meddelelser  

  

 Regler og tonen i bestyrelsen 

 Man forventes at tale og skrive pænt til hinanden. 

 Interne uenigheder bliver i bestyrelsen 

 

 Gårdrum over for Tingbjerg forum 

 De beboere der skal have vil gerne have en afgrænsning af haven i form af en mur. 

 Flere talte om, at det også kan være en hæk.  

Der er aftalt en trappe med beboerne. SAB har vedtaget at de private kan bruge 

kældrene som cykelparkering. Det gør, at der ikke skal findes plads til 

cykelparkering i terræn. Der er indkøbt bøjler til ladcykler.  

 



 

Solenergi 

Herlev Åhuse har fået opsat solceller og det kan betale sig for beboerne. Der var 

forberedt strøm og kabler.  

Solceller kan ikke komme med i helhedsplanen, da det er svært nok at få økonomien 

til at hænge sammen til de helt nødvendige ting. 

Der var enighed om at arrangere et besøg i Herlev, og få en snak om solceller. 

Tania mente at det kunne være en god ide at nedsætte et udvalg vedr. solceller. 

Første step er et besøg i Herlev.  

 

Kattehuse 

Bestyrelsen har tidligere afvist, at de boligsociale skulle medvirke til at lave 

kattehuse. Det var på et tidspunkt, hvor det ikke var tilladt. Det er det nu, men de har 

afvist at hjælpe. 

Der blev talt om at lave workshops, hvor man kan lave nogle kattehuse. Karin 

kontakter Lars med henblik på at give ham Connies nummer for at høre om de evt. 

kan hjælpe med instruktion, tegninger eller lign. Så vil man måske kunne lave nogle 

kattehuse-Workshops.  

 

Formandsmøde 

Pernille berettede fra topmødet. 

 

Affaldssortering 

Man har talt om en mellemløsning, indtil man får en nedgravet affaldsløsning. 

Tages op på formandsmødet i juni måned.  

Der er rigtig gode erfaringer fra Odense. Molokker på gadeplan vil tage 200 p-

pladser. 

Der er store udfordringer med at få lejerne til at sortere korrekt. 

 

Bydelsforeningens generalforsamling. 

Pernille orienterede. 

Fremadrettet vil det være den til hver tid siddende formand der sidder i bestyrelsen.  

John B Sørensen og Mads Malik sidder fra organisationsbestyrelsen.  

 

De fysiske helhedsplaner 

Pernille fortalte, at selv om man bliver genhuset i en anden afdeling, vil man 

beboerdemokratisk stadig høre til den afdeling man boede i før genhusningen.  

 

Ad. 6 Mødedatoer 

  

Der mangler en dato i listen over møder. Pernille finder en dato og Karin lægger 

datoerne ind elektronisk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

  

 

 


